



Referat
Skolebestyrelsesmøde
Onsdag den 20/3 2019
kl. 18:00 – 21:00
Lokale: Personalerum

Mødedeltagere:

Ronnie Efland (RE)
Anna Jepsen (AJ)
Sim Sila Tolutemur (ST)
Mathias Mathiassen (MM)
Lars Peters (LP)
Jilali Daf (JD)
Marlene Thiim (MT)
Kalbiye Yüksel (KY)

Amena Hussain (SUP)
Leif Herskind (LEH)
Merete Iversen (MEI)
Jens David – elev (JD)
Yasmin – elev (YA)
Leif G. Bjarning (LB)
Tina M. Møller (TM)
Lykke D. Sørensen (LS)
Thomas Baldus (TH)

Fraværende: LP og Amena

Afbud: TM, KY, AJ og YA

Pkt.	Form	Tid	Indhold
17/2019	DB	20	Opfølgning på internat <i>Fokus det kommende år er skole-hjem-samarbejdet</i> <ul style="list-style-type: none">- Vi nedsatte fire arbejdsgrupper:- Gruppe 1 (billeder af SB): Sim- Gruppe 2 (1. forældremøde): AJ, MT, JD, RE, TM og LS- Gruppe 3 (dagens Gildbrobillede): LEH- Gruppe 4 (forældre generelt): personale på skolen + kontaktførelde
18/2019	DB	15	Principper for skole-hjem-samarbejde <i>Bilag vedlagt for 3 nye principper</i> <ul style="list-style-type: none">- Principperne er godkendt
19/2019	ODB	25	Antimobbestrategi og værdiregelsæt – det videre arbejde <i>Bilag vedlagt – behandling af ”høringssvar”</i> <ul style="list-style-type: none">- Strategien/regelsættet er godkendt af SB <input type="checkbox"/>- Strategien fremlægges og godkendes af skolebestyrelsen hvert år
20/2019	DB	5	Ordensregler skal tilrettes <i>Bilag vedlagt</i> <ul style="list-style-type: none">- Reglerne er godkendt
21/2019	DB	20	Ændringer i folkeskolereformen fra næste skoleår <i>Bilag vedlagt – LB informerer</i> <i>Skal SB sætte noget i gang på baggrund af ændringerne?</i> <ul style="list-style-type: none">- Jævnfør ”Justering af Folkeskoleloven og praksisfaglighed i Folkeskolen”- SB har et stort ønske om renovering af håndarbejde og sløjd- lokaler, så disse tilpasses de nye krav til undervisning i HDS – tages op på næste møde
22/2019	DB	15	Skolebal <i>Status fra udvalget</i> <ul style="list-style-type: none">- Skoleballet bliver i år afholdt i Multisalen med afslapning i Blok D- Der arbejdes stadig på indholdet- Der er flere kontaktførelde, der har meldt sig til at hjælpe til på eftermiddagen/aftenen
23/2019	ODB	15	Budget for skolen og undervisningsmidler <i>Bilag vedlagt</i> <ul style="list-style-type: none">- Vi har brugt 18,7% af budgettet, hvilket er forventet



			<ul style="list-style-type: none">- SB har ikke nogen kommentarer- I fremtiden er SB meget velkomne til at deltage i budget-udvalgsmødet som typisk afholdes i januar
24/2019	O	15	<p>Meddelelser fra</p> <p>Formanden</p> <ul style="list-style-type: none">- Dialogmøde har været afholdt på rådhuset – Ronni, Jilali og Leif (LB) deltog- Der er DM i skoleudvikling igen i år – man kan vinde en stor pengepræmie (det kunne være sjovt at deltage i næste skoleår – fx med en skolehave)- Opfordring til at tilmelde sig på skole og forældre – så man modtager inspiration og nyhedsmails <p>Skole - og SFO ledelsen</p> <ul style="list-style-type: none">- Fagfordelingen er så småt i gang – ledelsen afholder ”dialoger om kommende skoleår” med al undervisende personale- Der tilbydes rygestop-kurser for alle medarbejdere og elever i Ishøj Kommune i forbindelse med røgfri kommune pr. 1. august 2019- Udarbejdelsen af nye udearealer er i fuld gang – elever inddrages snarest- Lærere i praktik på virksomheder i kommunen, så samarbejdet forbedres mellem skole og erhvervsliv (åben skole)- Den skolestyrkende indsats – nyt håndholdt tiltag i Ishøj Kommune for elever i 7. – 9. klasse, som af forskellige årsager har svært ved at honorere den almindelige skoledag (eks. har stort fravær, manglende motivation, adfærd som obstruerer undervisningen m.m.) <p>Elevrepræsentanter</p> <ul style="list-style-type: none">- Der har været afholdt ungebyrådsmøde - tre elever fra Gildbroskolen deltog (temaet var medborgerskab og klima/miljø)- Jens David har været i København og mødtes med en masse andre fælles elevråd (netværk) gennem IFE- Elevrådet arbejder på at lave et hyggerum i udskolingens med nogle lærere og TH med tanke på at forbedre stemningen i blokken <p>Medarbejderrepræsentanter</p> <ul style="list-style-type: none">- Der er valgt en ny TR – der blev afholdt valg i går (han er kun valgt for ét år; sidder den nuværende TRs tid ud) <p>Øvrige</p> <ul style="list-style-type: none">- Ikke til stede
25/2019	DB	5	<p>Punkter til næste møde den 8/5</p> <ul style="list-style-type: none">- Trafikpolitik (maj)- Visionsarbejdet – (løbende)- Princip for Elever der ikke trives i skolen og dermed ikke udnytter deres



			potentialer og kompetencer – Nyt princip skal udarbejdes - Princip for kommunikation mellem skole og hjem (april-juni) - HDS-lokale - Årshjul for SB (aftalt på internat)
26/2019	DB	10	Evt. -Mathias (MM) spørger ind til, om vi deltager i Ultra-bit – det gør vi, først var 4. årgang tilmeldt, nu er hele mellemtrinnet -Sim sørger for, at der kommer en fotograf og tager billeder af SB til hjemmesiden og andre relevante steder – denne kommer på et SB-møde efter aftale med Leif (LB), så det kommer på dagsordenen
27/2019	O	5	Det lukkede punkt

O = Orientering D = Debat B = Beslutning H = Høring U = Udtalelse

Referent: LS

SB møder 2018/19: 8/5 & 19/6

